
Bestyrelsesmøde 6/8 2019 
 

 
Til Stede:  Kim Egebo, Nikolaj Bay Rasmussen, Michael Borre 

og Søren Larsen. 
 
 
Mødet var et planlægningsmøde til Generalforsamlingen, som afholdes 
søndag 8/9 kl 11 i Helgenæs forsamlingshus. 
 
På valg til bestyrelsen er: Kim Egebo, Michael Borre og Søren Larsen. 
Alle er villige til genvalg. 
 
Der skal desuden vælges 2 suppleanter, samt 2 revisorer og 1 
revisorsuppleant. 
 
Formanden vil i sin beretning komme ind på hjertestarteren og dens 
vinterskæbne. Det er vigtigt at så mange som muligt melder sig som 
hjerteløbere hvis tilstedeværelsen af en hjertestarter skal give mening.  
Vi kan eventuelt starte GF med et hurtigt hjertestopkursus ved 
formanden. 
Vi bliver også nødt til at diskutere vejene og vedligeholdelsen. 
 
I den anledning ønsker vi i bestyrelsen følgende diskuteret. 
 
Vedrørende Hjertestarter. 
 
Bestyrelsens holdning er, at en etablering af vinterfunktion med den 
nuværende placering af Starteren er alt for dyrt. Vi foreslår en af 2 
muligheder. 

1) Hjertestarteren tages helt ned i vinterperoden 
2) Hjertestarteren ophænges hos en af de få fastboere i området, og 

der tages strøm fra dennes hus. 
 
Vedrørende vejene. 
 
Vi vil gerne reducere vore udgifter til vedligeholdelse af vejnettet. 
Sammenholdt med at flere parceller slet ikke ønsker at der spredes 
Dustex vil vi gerne diskutere følgende muligheder. 
 



1) Reducering af arealet hvor vi udlægger Dustex. Vi vil så kunne 
starte tidligere og gentage processen. Det vil blive på de mest 
belastede strækninger fra bumpet og frem ad de mest belastede 
strækninger på Kidhøj, Møllehøj og Vigen, men ikke så langt frem 
som i dag. 

2)  Anvendelse af et alternativt produkt, som vi er i gang med at 
undersøge nærmere 

 
 
Kim laver en indkaldelse som Nikolaj sender ud inden fristen som er 3 
uger inden GF  
 
 
 
Ref: Kim 

 
 
 


